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Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava – Lamač  

 24.1.2008  

 

 

Prítomní: RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, 

JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel 

Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Za MÚ: Ľubomír Plai – prednosta, MK – Ing. Rudolf Stráňava, Ing. Vlastislava Rychtáriková, p. 

Blanka Veselá, Ing. Patrícia Martincová, Mgr. Jana Ristvejová, Gabriela Šteruská 

Ospravedlnení: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Imrichová 

Ospravedlnení za neskorý príchod: RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Mária 

Čačíková 

Prizvaní hostia:  zástupca mestskej polície, zástupca PZ Bratislava IV, zástupcovia spoločnosti Orange 

 

 

Program:  

  

 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

2. Schválenie programu 

3. Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 15.1.2008 

4. Situačná správa mestskej polície za mesiac december 2007  

5. Situačná správa OO PZ SR – Dúbravka za obdobie od 1.1.2007 do 31.12.2007 

6. Návrh plánu činnosti Miestneho kontrolóra na I. polrok 2008  

7. Návrh rámcového plánu činnosti MR a MZ na I. polrok 2008  

8. Priebeţné hodnotenie plnenia úloh Akčného plánu 

9. Vyhodnotenie energetickej koncepcie 

10. Informatívna správa o činnosti Rady školy za rok 2007  

11. Rôzne 

12. Interpelácie poslancov 

13. Záver 

 

 

 

 

K bodu 1 – Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 

Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila zasadnutie MZ a privítala prítomných poslancov a hostí. 

Ospravedlnila za neskorý príchod poslancov RNDr. Dušana Akantisa, Mgr. Martu Janyškovú a Mgr. 

Máriu Čačíkovú. Za neúčasť na zasadnutí MZ: Mgr. Máriu Imrichovú, JUDr. Mareka Bartoviča, Mgr. 

Ing. Radoslava Olekšáka.  

Do návrhovej komisie starostka navrhla: Mgr. Richarda Čanakyho a Máriu Pikulíkovú 

Za overovateľov navrhla: Ing. Daniela Valentoviča CSc. a MVDr. Pavla Čecha 

Zapisovateľka: Mgr. Jana Ristvejová, Gabriela Šteruská 

O predloţenom návrhu dala starostka hlasovať. 

Prítomných poslancov: 7 
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Za: 7 – Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 2 – Schválenie programu 

JUDr. Júlia Ondrišová navrhla zaradiť do programu bod 12a) – Návrh na udelenie odmeny starostke MČ 

Bratislava – Lamač za II. polrok 2007. 

Za: 7 – Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 3 – Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 15.1.2008  

Prednosta sa vzdal úvodného slova. Poslankyňa Pikulíková upozornila na technickú chybu a ţiadala ju 

v návrhu uznesenia odstrániť. V návrhu uznesenia sa opravilo označenie uznesenia 82/2007/V na 

uznesenie podľa dôvodovej správy a to 182/2007/V. O predloţenej správe dala starostka hlasovať 

Za: 7 – Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 4 – Situačná správa mestskej polície za mesiac december 2007 

Zástupca Mestskej polície ozrejmil situačnú správu a informoval o priebehu Silvestrovských osláv. 

Ing. Lučenič upozornil na smetisko Pod Zečákom. Ţiadal od zástupcov MsP návrh a systém na riešenie 

v spolupráci s Mestskou časťou, aby sa skládkam zamedzilo. JUDr. Grom upozornil na statickú dopravu 

na Heyrovského a Studenohorskej ulici, ţiadal, aby bolo vyriešené blokovanie kontajnerových stojísk. 

Miestny kontrolór uviedol, ţe sa budú vykonávať v spolupráci s MsP kontroly aj počas nočných hodín. 

O predloţenej informatívnej správe dala starostka hlasovať. 

Za: 7 – Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 5 – Situačná správa OO PZ SR – Dúbravka za obdobie 1.1.2007 – 31.12.2007 

Zástupca PZ informoval o trestnej činnosti a ozrejmil niektoré prípady. Uviedol, ţe smetiská sa budú 

riešiť aj v spolupráci s poriadkovou políciou. JUDr. Ondrišová podala písomný návrh na doplnenie 

uznesenia v znení: „B – navrhuje zriadenie stanice OO PZ v Lamači, prípadne navýšenie príslušníkov 

policajného zboru OO PZ Dúbravka.“ Starostka sa poďakovala za snahu riešiť skládky. Uviedla, ţe ak 

bude prijaté uznesenie, MČ sa obráti listom na zriadenie OO PZ. O predloţenej správe s doplňujúcim 

bodom uznesenia dala starostka hlasovať. 

 

Na zasadnutia MZ sa dostavila Mgr. Mária Čačíková, počet poslancov: 8 
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Za: 7 – Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 

Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 1 – Mgr. Mária Čačíková 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 6 – Návrh plánu činnosti Miestneho kontrolóra na I. polrok 2008 

Starostka sa vzdala úvodného slova. V diskusii podal písomný návrh na zmenu uznesenia v niektorých 

bodoch JUDr. Grom, v znení: „1.) Kontrola plnenia uznesení MZ za roky 2007-2008 v termíne 1/2/08, 

7.) Kontrola uzatvárania zmluvných vzťahov a fakturácií na dodávky tovarov a sluţieb pre MČ 

a súvisiacich s nakladaním s majetkom MČ, priebeţne, 8.) Kontrola dodrţiavania interných právnych 

predpisov pri hotovostných platbách v pokladni MČ.“ 

Ing. Lučenič uviedol, ţe je potrebné kontrolovať pokladňu a podávať správu MZ. Poslankyňa 

Pikulíková podala písomne návrh na zmenu uznesenia v znení: „5.) navrhujem, aby kontrola 

dodrţiavania VZN 1/2005 o poskytovaní dotácií z rozpočtu MČ Ba – Lamač termín na mesiac 2/2008.“ 

Po ukončení diskusie dala starostka o predloţených návrhoch hlasovať samostatne. 

Písomný návrh JUDr. Groma v bode 1.) 

Za: 4 – Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 4 – Mgr. Mária Čačíková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 

Proti: 0 

 

Písomný návrh JUDr. Groma v bode 7.) 

Za: 8 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. 

Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

Písomný návrh JUDr. Groma v bode 8.) 

Za: 8 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. 

Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

Písomný návrh poslankyne Pikulíkovej v bode 5.) 

Za: 8 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. 

Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

Hlasovanie za pôvodné uznesenie s pripomienkami a doplneniami 

Za: 8 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. 

Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 7 – Návrh rámcového plánu činnosti MR a MZ na I. polrok 2008  

Starostka Mgr. Oľga Keltošová sa vzdala úvodného slova. Ing. Daniel Valentovič ozrejmil stanovisko 

MR. Starostka informovala, ţe je to otvorený materiál, ukončila diskusiu a o predloţenom návrhu dala 

hlasovať. 
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Za: 8 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. 

Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 8 – Priebežné hodnotenie plnenia úloh Akčného plánu 

Prednosta Plai stručne uviedol priebeţné hodnotenie, pri ktorom sa vychádza z postupu realizácie. 

V kmeňovom liste je určený tím a harmonogram jednotlivých krokov, tieţ prepracovaná úloha aj 

s celkovými nákladmi. 

Ing. Lučenič ţiadal do materiálu doplniť aj prioritu jednotlivých úloh a tieţ dopracovať materiál 

o predpokladané financie. Ing. Valentovič podporil zavedenie kmeňových listov. Mgr. Čačíková ţiadala 

ozrejmiť bod 1.1 CVČ. Poukázala na problém s nedostatočnou kapacitou ZUŠ a ţiadala komplexne 

riešiť ZUŠ v spolupráci s CVČ. Poţiadala o zaradenie do tímu k CVČ. 

 

Na zasadnutie MZ sa dostavila Mgr. Marta Janyšková, počet poslancov: 9 

 

JUDr. Grom uviedol, ţe je potrebné plniť záujmy aj ohľadom kultúry. Projekty chystá MÚ a aj poslanci 

v kultúrnej komisii. Treba koordinovať postup pri tvorbe návrhov a aktivít s poslancami. 

Starostka informovala, ţe ZUŠ je zariadenie hl. mesta SR Bratislavy. CVČ je otvorené od 9/2007 a tím 

zatiaľ nebol zloţený. Je potrebné zaktívniť činnosť členov komisií, ohľadom amfiteátra by mala 

kultúrna komisia a športová komisia dať návrh o dohode a riešení. Mgr. Čačíková navrhla urobiť 

prieskum a tieţ doporučila aktívne vyhľadávanie organizácií na umiestnenie do CVČ. Tieţ apelovala na 

MÚ, aby hľadal financovanie zo štrukturálnych fondov. Starostka informovala, ţe bola prijatá 

projektová managerka Mgr. Ristvejová. JUDr. Ondrišová podporila a privítala ponuku na aktívnu prácu 

a tieţ na návrhy a projekty. Starostka uviedla, ţe prebehlo rokovanie s JDS o pláne činnosti CVČ, aby 

bolo CVČ prístupné pre všetkých seniorov. Po ukončení diskusie dala starostka o predloţenom 

hodnotení Akčného plánu hlasovať. 

Za: 8 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Ing. 

Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 9 – Vyhodnotenie energetickej koncepcie 

Starostka ozrejmila dôvodovú správu. Z predloţeného materiálu vyplýva, ţe spol. BES v priebehu 

obdobia rokov 2005 – 2007 napĺňa závery a doporučenia na rozvoj tepelnej energetiky v nadväznosti na 

prijatú energetickú koncepciu. Dôkazom je aj porovnanie skutočných cien tepla. 

 

Na zasadnutie MZ sa dostavil RNDr. Dušan Akantis, počet poslancov: 10 

 

Ing. Valentovič ţiadal informáciu, či sa bude aj naďalej pokračovať cez tohto dodávateľa. Starostka 

informovala aj o prebiehajúcich rokovaniach so spol. Bioinvest. V zmluve s EČV sme sa zaviazali tým, 

ţe noví investori sa napoja na systém vykurovania. MČ však nemôţe nútiť ţiadneho investora, aby sa 

napojil na systém BES. 

 

Zo zasadnutia MZ odišiel JUDr. Peter Grom, počet poslancov: 9 
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Ing. Rychtáriková informovala o dvoch variantách riešenia vykurovania na Starých záhradách. Spol. 

Bioinvest sa rozhodla pre druhú alternatívu, keďţe bude táto oblasť napojená aj na plyn. RNDr. Akantis 

upozornil aj na existenciu tímu, ktorí vznikol na vytvorenie energetickej koncepcie. 

Po ukončení diskusie dala starostka o predloţenom vyhodnotení hlasovať. 

Za: 7 – RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, 

Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

 

K bodu 10 – Informatívna správa o činnosti rady školy za rok 2007 

Starostka sa vzdala úvodného slova a otvorila diskusiu. JUDr. Ondrišová stručne ozrejmila činnosť 

Rady školy a objasnila jednotlivé kroky Rady školy za rok 2007. Starostka dala po ukončení diskusie 

o predloţenej informatívnej správe hlasovať. 

Za: 9 – RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, Mgr. 

Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 

Ondrišová 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

K bodu 11 – Rôzne 

Mgr. Richard Čanaky ţiadal presunúť termín zasadnutia MZ, nakoľko tento koliduje so školskými 

prázdninami. Starostka navrhla presunúť MZ na 17.3.2008 o 9.00 hod ako riadne zasadanie MZ. 

O predloţenom návrhu dala starostka hlasovať. 

Za: 7 – RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, 

Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 

Zdržal sa: 2 - MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta Janyšková 

Proti: 0 

 

Poslankyňa Pikulíková ţiadala informáciu o pozemkoch pod kontajnerovými stojiskami jednotlivých 

bytových domov, informáciu o riešení prepadnutého kanála na Studenohorskej 19-21. Ďalej 

o vyprázdňovaní malých odpadových nádob a informáciu o Agro Bio Hubice. Informovala 

o predchádzajúcej dohode s MÚ, ţe plot MŠ bude pripravený k natieraniu a netretý svojpomocne MŠ. 

Tieţ ţiadala informáciu, či investori v Lamači budú prispievať na údrţbu cestných komunikácií. 

Ing. Rychtáriková informovala ohľadom kontajnerových stojísk, ţe záleţí od toho ako sú jednotlivé 

zmluvy s vlastníkmi. Prepadnutý kanál na Studenohorskej 19 -21 MÚ eviduje. Malé odpadové nádoby 

sú vyprázdňované, a bude to preverené. Tieţ riešenie a dohoda ohľadom údrţby plotu okolo areálu MŠ 

na Heyrovského bude preverené. Investori musia postupovať pri údrţbe cestných komunikácií podľa 

platného stavebného povolenia a VZN o poriadku a čistote v MČ Bratislava – Lamač. 

Ing. Martincová uviedla, ţe s fa. Agro Bio Hubice je moţné aj vypovedať zmluvu. Zvolila sa však 

moţnosť upraviť cenu za prenájom a zároveň vyrúbiť úroky z omeškania. 

Poslankyňa Pikulíková ţiadala informáciu o rekonštrukcii studne na školskom dvore a tieţ upozornila  

na riešenie a výmenu vstupnej brány do MŠ Heyrovského. 

Ing. Rychtáriková, ţe je nutné preveriť revízne správy ohľadom studne. 

Mgr. Čanaky upozornil na otváracie hodiny pobočky VÚB v Lamači. Starostka uviedla, ţe bude 

rokovanie s riaditeľkou pobočky o úprave otváracích hodín. 

Ing. Lučenič ţiadal informáciu, či bol evidovaný úraz počas poľadovice. 



 6 

Starostka informovala, ţe bol zaznamenaný jeden úraz, no bol neoprávnený, nakoľko sa jednalo 

o komunikáciu mimo správy MČ. Uviedla, ţe na základe poţiadaviek na rokovanie s magistrátom, 

prebehlo rokovanie s námestníkom Cílekom, ktorý prisľúbil spoluprácu mesta. Aktivita Lamačský potok 

bude riešená v spolupráci so Záhorskou Bystricou. Výrub drevín je pripravený. Ohľadom parkovacích 

miest pri futbalovom štadióne, aj v súvislosti s riešením statickej dopravy pri plánovanom cyklistickom 

štadióne je prisľúbená spoluúčasť. 

Ing. Lučenič informoval o výstupoch z rokovania stavebnej komisie ohľadom cyklistického štadióna. Je 

nutné riešenie statickej dopravy, nakoľko hala bude multifunkčná. Nároky na prístup budú veľké a bude 

nárast dynamickej aj statickej dopravy. V areáli na Borinskej bude urobená BMX dráha. Plánujú sa 

otvoriť aj športové triedy. Ing. Lučenič ţiadal informáciu o podmienkach prenájmov. 

RNDr. Akantis uviedol, ţe by sa mala zadať tieţ aj úprava školského dvora. 

Starostka uviedla, ţe bude rokovanie aj s p. Mračnovou, členkou olympijského výboru. Aj iné športové 

zväzy majú záujem o prenájom. 

MVDr. Čech podporil vznik haly. Ing. Lučenič navrhol, aby sa kompenzovala cena za prenájom 

benefitmi a výhodami pre deti a mládeţ Lamača. Ing. Valentovič, ţe je potrebné verejne diskutovať 

s občanmi a osvojiť si niektoré návrhy z ich strany. 

Ing. Lučenič ţiadal informáciu o určení stavebného úradu pre Lamačskú bránu. Starostka informovala, 

ţe Krajský stavebný úrad určil podľa stavebného zákona § 119 ods. 1, ţe Devínska Nová Ves a Lamač 

sú dva stavebné úrady, čo nie je pravda. Ak nebude doriešené určenie stavebného úradu, bude sa to 

riešiť na prokuratúre. 

MVDr. Čech ţiadal informáciu o mäsiarstve. Ing. Rychtáriková uviedla, ţe architektka videla trhovisko, 

no zatiaľ ešte nie je pripravená finálna verzia umiestnenia. 

Starostka informovala o moţnom projekte. 

Poslankyňa Pikulíková ţiadala informáciu o stánku Forneti. Ing. Martincová uviedla, ţe spis ohľadom 

stánku bol postúpený do advokátskej kancelárie. 

 

 

K bodu 12a) – Návrh na udelenie odmeny starostke MČ Bratislava Lamač za II. polrok 2007 

O odmene starostky sa hlasovalo bez účasti zamestnancov MÚ, kontrolóra a starostky. Za II. polrok bola 

schválená odmena vo výške 33% súčtu platov za toto obdobie. O predloţenom návrhu bolo hlasované. 

Za: 7 – RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, Mgr. 

Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 

K bodu 12 – Interpelácie poslancov 

Nikto z prítomných nevzniesol ţiadnu pripomienku. 

 

 

K bodu 13 – Záver 

Starostka ukončila zasadanie MZ a pozvala poslancov na rokovanie so spol. Orange. 

 

 

Rokovanie so zástupcami spol. Orange 

Starostka privítala hostí a uviedla, ţe na ţiadosť poslanca MVDr. Čecha pozval MÚ MČ Ba – Lamač 

zástupcov spoločnosti Orange. Ďalej upozornila, ţe občania majú právo vyjadriť sa a poukázala na to, 

aby stretnutie nebolo konfrontačné. 

MVDr. Pavol Čech poďakoval zástupcom spol. Orange, ţe prišli na stretnutie a uviedol, ţe by malo 

prísť ku kompromisnému riešeniu. Informoval, ţe stanica bola osadená bez toho, aby boli oboznámení 

obyvatelia okolitých obytných domov. Nie je v poriadku, ak sa podnikaním ohrozuje zdravie bez 

súhlasu dotknutých. Ako výstup zo zasadania vlastníkov obytného domu bola ţiadosť o stanovisko spol. 



 7 

Orange, ktoré však stále neprišlo. Obyvatelia ţiadali okamţité odstránenie anténneho systému a tieţ 

umiestňovanie nad 500m od obývanej zóny. Ako poslanec, aj ako občan Lamača poţiadal MVDr. Čech  

o okamţité odstránenie tohto systému umiestneného na streche obytného domu na Heyrovského 8. 

Oboznámil prítomných so zdravotnými ťaţkosťami obyvateľov a tieţ informoval o úmrtí dvoch 

občanov z Heyrovského 10. Uviedol, ţe nie je proti inovatívnym metódam, ale nemali by byť 

v zastavanej zóne. Dá sa vytipovať aj lokalita mimo zastavanej zóny a znovu apeloval na kompromisné 

riešenie. 

Ing. Lučenič uviedol, ţe sa netreba baviť o škodlivosti a neškodnosti. Uviedol, ţe je potrebné hľadať 

riešenie a ţiadal o informáciu, či je Orange ochotný akceptovať poţiadavky občanov MČ. 

Ing. Valentovič uviedol, ţe 6 mesiacov trvalo, kým prišlo stanovisko od spol. Orange k článku v 

Lamačanovi. 

Mgr. Čanaky podporil návrh riešenia umiestnenia v extraviláne obce a apeloval na odstránenie. 

Zástupca spol. Orange p. Geleta uviedol, ţe základňový anténny systém 025 je na streche obytného 

domu na Heyrovského 8 od roku 1996. Prezentoval fotomapy základňovej stanice a jej umiestnenia. 

Uviedol, ţe nutnosť novej stanice by bola v prípade zvýšenia nutných hlasových dát, alebo pri ďalšom 

rozvoji Lamača. Nedokázal odborne argumentovať škodlivosť po zdravotnej stránke. Informoval o tom, 

ţe spol. Orange verí Svetovej zdravotníckej organizácii a normám Európskej únie. Tieţ ozrejmil postup 

pri získavaní súhlasu na umiestnenie základňovej stanice. Kontrolné meranie na objekte Heyrovského 8 

je z roku 2006. Uviedol, ţe spol. Orange je ochotná rokovať o moţnostiach umiestnenia. Starostka 

informovala, ţe väčšinový názor občanov je umiestniť stanice do extravilánu a informovala, ţe 

spoločnosť telefonica O2 uţ hľadá vhodné miesto v extraviláne. Po informácii zástupcov, ţe je moţné 

umiestniť aj dve základňové stanice rôznych operátorov na jedno miesto, navrhla, ţe by bolo vhodné 

rokovať aj s operátorom, ktorý hľadá riešenie mimo obývanej zóny. Po ukončení diskusie sa starostka 

poďakovala prítomným a rokovanie ukončila. 

 

 

 

 

 

 

 

•  •  • 

 

 

 

 

 
Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Daniel Valentovič CSc.  v.r.                                                                     
poslanec MČ Bratislava Lamač  

 

 

 

 

 

MVDr. Pavol Čech v.r. 
poslanec MČ Bratislava Lamač  
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Mgr. Oľga Keltošová v.r.                                                     
starostka MČ Bratislava Lamač 

 

 

 

 

 

Ľubomír Plai  v.r.                                                                                                 

Prednosta MČ Bratislava Lamač  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Zapísala: Šteruská Gabriela 


